
PROTOKÓŁ NR 14/25 Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU 

I FINANSÓW W DNIU 28 KWIETNIA 2025 ROKU 

Przewodniczący Komisji Piotr Skrabaczewski na podstawie listy obecności 

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność obrad – obecnych 3 członków 

Komisji. Po czym przystąpił do realizacji następującego porządku 

posiedzenia: 

1) opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu: 

a) w sprawie ustalenia wysokości opłat obowiązujących w 2025 roku 

za usuwanie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na obszarze Powiatu Tarnogórskiego (druk 

nr 37/2025), 

b) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2025 rok 

(druk nr 39/2025), 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnogórskiego na lata 2025-2039 (druk nr 40/2025), 

2) sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Tarnogórskiego za 2024 

rok, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Ad 1a) 

Magdalena Maślankiewicz główny specjalista w Biurze Bezpieczeństwa 

Publicznego i Zdrowia przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat obowiązujących w 2025 roku za usuwanie 

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na obszarze 

Powiatu Tarnogórskiego. 
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Przewodniczący Komisji, w związku z brakiem pytań, poprosił o wyrażenie 

opinii do ww. projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 1b) 

Mariusz Dzwonkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2025 rok. 

Ponadto poinformował, że ww. projekt uchwały może ulec zmianie ze 

względu na odbywającą się w dniu dzisiejszym rozprawę sądową 

dotyczącą potrącenia przez Powiat kar umownych „firmie Robirex”. 

Po czym powiedział, że jeżeli „sąd” uzna, że Powiat powinien zwrócić całą 

kwotę wraz z odsetkami, to będzie to około 2 mln zł. Jeżeli wyrok 

zapadnie dzisiaj, to Zarząd Powiatu będzie musiał się jutro spotkać 

i dokonać stosownej zmiany. Pozostaje jeszcze kasacja ale i tak wcześniej 

Powiat będzie musiał zasądzoną kwotę wypłacić. Jeżeli Powiat przegra 

sprawę, to nie będzie możliwości żeby czekać miesiąc na kolejną sesję 

Rady Powiatu żeby tę kwotę zabezpieczyć w budżecie. 

Przewodniczący Komisji odnosząc się do realizacji zadania inwestycyjnego 

pn. „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Chemiczno-Medycznych 

i Ogólnokształcących – dokumentacja projektowa” zapytał jakie są 

założenia co do samej inwestycji, bo kwota 200 tys. zł może okazać się za 

mała chyba, że przewidywana jest adaptacja projektu. Poprosił 

o informację na ten temat. 

Dariusz Wysypoł członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że rozważane są 

dwa rozwiązania: albo adaptacja gotowego projektu albo „projektowanie 

od początku”. Prawdopodobnie w przyszłym tygodniu planują zobaczyć 

„taki typowy projekt”, który został już zrealizowany i w tym przypadku 

budowa hali kosztowała 21 mln zł. Zobaczą jak projekt wygląda po 

realizacji i wówczas podejmą decyzję. Po czym powiedział, że w obliczu 



PROTOKÓŁ NR 14/25 Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW W DNIU 

28 KWIETNIA 2025 ROKU 

 3 

pojawiąjących się środków na budowę miejsc schronienia dla 

mieszkańców, planują budowę parkingu podziemnego, który byłby 

jednocześnie takim miejscem schronienia i znajdowałby się „pomiędzy 

dwoma szkołami”. Środki na ten cel mają pochodzić od Wojewody. Drugim 

rozwiązaniem jest budowa samej hali. Wszystko zależy od 

dofinansowania, o które Powiat będzie aplikował. Dodał: „są na chwilę 

obecną dwie takie możliwości: skorzystanie z tych środków Ministerstwa 

Sportu to jest 30% i 30% z konkursu, który w tym roku był pierwszy raz 

ogłoszony”. 

Przewodniczący Komisji poprosił o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 1c)  

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego na lata 2025-

2039. 

Przewodniczący Komisji, w związku z brakiem pytań, poprosił o wyrażenie 

opinii do ww. projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 2) 

Skarbnik Powiatu przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 

Tarnogórskiego za 2024 rok i poinformował, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Katowicach wydała opinię pozytywną do ww. 

sprawozdania. Powiedział m.in., że gdy „zbierze się” podstawowe 

kategorie czyli dochody, wydatki, przychody i rozchody, to tworzą one 
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pulę pieniędzy, którą Powiat „teoretycznie dysponował na starcie 

tegorocznego budżetu”. Kwota ta wynosiła 37,9 mln zł i stanowiła zarówno 

nadwyżkę budżetową jak i wolne środki. Z tej kwoty rozdysponowano już 

28,6 mln zł i pozostaje jeszcze kwota około 9 mln zł. Zwrócił uwagę, 

że wyzwań jest dużo. Nie wiadomo jak rozstrzygnie się sprawa sądowa, 

o której mówił. Ponadto należy brać pod uwagę potrzeby w zakresie 

pomocy społecznej i oświacie. Dlatego kwota 9 mln zł „jak na taką skalę 

wyzwań” może okazać się niewystarczająca. Następnie podkreślił, 

że ubiegły rok dla budżetu Powiatu stanowi „koniec niskiego zadłużenia”. 

Po czym przypomniał, że Rada Powiatu w marcu podjęła uchwałę o emisji 

obligacji na kwotę 17 mln zł. Następnie poinformował, że został wyłoniony 

podmiot, który będzie tą emisję organizował i dodał: „na razie ze względu 

na to, że mamy jeszcze powiedzmy utrzymaną dosyć wysoką płynność 

finansową chcemy się wstrzymać po prostu z tymi obligacjami no ale 

będziemy je musieli we wrześniu wyemitować wydaje mi, że tak około 

września i wtedy to zadłużenie nam znacznie bardziej podniesie się do 

góry”. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na dochody Powiatu i stwierdził, 

że środki zewnętrzne są „kluczem do sukcesu”. Po czym poprosił 

o wyrażenie opinii do ww. sprawozdania. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 3) 

Przewodniczący Komisji zapytał czy ktoś z członków Komisji zgłasza uwagi 

do protokołu. 

Nikt nie zgłosił uwag. Protokół został przyjęty. 
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Ad 4)  

Przewodniczący Komisji zapytał jak wygląda obecnie „relacja Powiatu ze 

szpitalem”. 

Dariusz Wysypoł członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że „na razie jest 

możliwe funkcjonowanie bez zaciągnięcia obligacji”. Została podpisana 

umowa pożyczki ze szpitalem i środki są do szpitala przekazywane. 

Obligacje zostaną wyemitowane prawdopodobnie we wrześniu. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

(-) Piotr Skrabaczewski 
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